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Tisztelt Elnök Asszony!

„Vannak-e lemaradások a területalapú támogatások kifizetésében?" címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési

miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületemben több mezőgazdasági termelő jelezte, hogy a területalapú támogatások
kifizetése a mai napig nem történt meg teljes egészében .

Kérem, tájékoztasson arról, hogy pillanatnyilag hogy áll a területalapú támogatások kifizetése
Baranya megyében, országosan mind a nemzeti, mind a közösségi támogatások tekintetében .

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2006 . december 12-én

Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
Országgyűlési Képviselőcsoportja

Kékkői Zoltán
Országgyűlési képviselő
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írásbeli választ i énvlő kérdés

Ke ői Zoltátí/
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